
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wojciecha Koniecznego 

na 61. posiedzeniu Senatu 

w dniu 30 marca 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Panie Premierze! 

W Częstochowie jest Raków. Raków jest najlepszy, jeśli spojrzeć na tabelę polskiej ekstraklasy. 

RKS Raków jest klubem, który jest trwale wpisany w pejzaż Częstochowy, tworzy historię Częstochowy. 

Niestety, stan stadionu, na którym w tej chwili Raków gra swoje mecze, nie odpowiada wymaganiom, 

jakie stoją przed drużyną grającą w pucharach europejskich i zdobywającą takie laury w Polsce, jakie Raków 

zdobywa. Kieruję swoje oświadczenie do pana, gdyż na jednej z wizyt przedwyborczych w Jaśle zapytany 

pan został przez kibica JKS Czarni 1910 Jasło o to, czy możliwe jest dofinansowanie budowy stadionu 

w Jaśle, i odpowiedział pan, że ta sprawa może być przedmiotem dalszych prac i będzie się pan temu 

przyglądał. 

Dlatego i ja mam pytanie: czy jest możliwe dofinansowanie rozbudowy, budowy nowego stadionu 

RKS Raków w Częstochowie ze środków budżetu państwa? Jest to sprawa bardzo pilna. Kwota, która jest 

potrzebna na budowę stadionu, to ok. 160 milionów zł, ale sądzę, że ze względu na ten klub i te osiągnięcia, 

jakie mamy w skali kraju, wydatkowanie takiej kwoty jest jak najbardziej zasadne. 

Uprzejmie proszę o szybką odpowiedź. 

Wojciech Konieczny 


